
 

 

 
          
PROTOKOLL 

Tid: Måndag 2023-09-25  

Plats: Savannen 

Närvarande: Leif Åkerblad 

  Harriet Andersson 

  Ove Larsson 

  Håkan Ohlin 

  Per-Olof Samson 

  Gisela Andersson 

    

§ 1 Mötet öppnas     

 Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Förslag till dagordning fastställdes. 

 

§ 3 Val av justerare 

 Att justera dagens protokoll jämte ordförande valdes Håkan Ohlin. 

 

§ 4 Föregående protokoll   

Föregående protokoll genomgicks och vi noterade att arbetet med smsutskick till medlemmar,  

som saknar mailadress fortsätter, telefonkontakten med nya medlemmar upplevts positivt, Kjell 

Hansson kommer till styrelsemöte 20/11 och Ove ordnat flyers till onsdagskonsert. 

Därefter godkändes protokollet och lades till handlingarna.  

   

§ 5 Kassörens rapporter     

 P-O presenterade resultat- och balansrapporter och vår ekonomi är fortsatt god. 

 

§ 6 Rapporter: Kommittéerna, Medlemssekreteraren, Hjärnkoll 

Harriet berättade att  ”sitt och stå gympan” och akrylmålningen startat och att det snart  

kommer att starta en matlagningsgrupp. Lördagskaffet startar den 7/10, men det saknas  

ansvariga för lördagarna 21/10 och 18/11. En vandring planeras. 

Ove informerade att PRO medlemmar betalar 50:- i inträde på Onsdagsträffens jazzkonsert. 

Vi fakturerar PRO samma summa. 

Håkan berättade att resan till Göteborg den 21/9 varit uppskattad. 

Harriet tar kontakt med resekommittén om eventuella studiebesök. 

Bemanningen på expeditionen är just nu tillfredsställande. 

Medlemsantalet är nu 849 personer. Det har avlidit 7 personer men tillkommit 5 nya. Dessa 

registreras först den 3/10 och betalar då en årsavgift, som även gäller för 2024. 

Vi funderade på vilka jubilarer i föreningen som uppvaktas och hur detta ordnas. Blomsterhandeln 

Hectors ansvarar just nu för detta. Leif kontaktar Hans Bernhardsson för att få det klargjort.  

Hjärnkoll -Harriet och P-O rapporterade från tävlingen. Vi var helt överens om, att vårt lag  

gjort bra ifrån sig och var moraliska segrare. 

 

 

 



§7 Inkomna frågor: 

 IT-café Hjorten – David Warnberg har erbjudit sig att hjälpa medlemmar med IT-frågor 2 gånger i 

veckan. Lämpliga dagar diskuterades och vi beslöt att starta med drop-in en lördag i mitten av 

oktober samtidigt som vårt Lördagskaffe. Besökare till David betalar precis som cafégästerna 50:- 

och får då IT-hjälp och fika. 

Leif informerar David och diskuterar också en ev. IT- cirkel. 

SPF Hjortens hemsida. En ny redaktör kommer att behövas, då Sven Carrgård lämnar uppdraget. 

Flera namn föreslogs och Leif kontaktat Hans Zachrisson för samråd. 

Frågan om en Facebooksida uppkom. Det lär finnas en, men osäkert på vem som är ansvarig. 

Ove tar kontakt med Sven Carrgård angående detta. 

PUB-kvällar Hans Bernhardsson tar fortsättningsvis ansvar för dessa och har planerat in 

höstens kvällar – 4/10, 1/11, 29/11. Bengt Hallberg mailar medlemmar om pub-kvällarna.  

Håkan tar kontakt med Bengt angående information till medlemmar, som saknar mail. 

Planering för storbandskonsert den 27/9 Vi bestämde att Leif, Harriet, Gisela och ev. 

Elisabeth tar hand om insläppen, som sker i Pingstkyrkan. P-O har förberett skyltar med QR kod 

för att swisha de olika betalningarna. Ove har ordnat med utökad serveringsgrupp. Hoppas på god 

uppslutning och ev. nya medlemmar! 

    

§8 Temafråga: Väntjänst, skjutshjälp 

 Frågan tas upp på kommande styrelsemöte.  

 

§ 9 Inkommen post 

 Leif presenterade Vårgårdas kulturutbud, som han fått på länk. 

 

§10 Övriga frågor 

Leif och Ove kommer att delta i distriktets möte den 5/10.   

Bidrag från SPF distrikt har inkommit med totalt 7000 kr. 

  

§ 11 Kommande styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte måndagen den 23 oktober kl.9.30 i Savannen. 

 

§ 11 Mötet avslutas  

Ordförande tackade för uppmärksamheten och förklarade mötet avslutat 

  

      

Gisela Andersson    

sekreterare 

      Justeras    

 

    

   Leif Åkerblad   Håkan Ohlin 

  

 


